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Online Udvalgsmøde tirsdag den 9. januar 2024 kl. 19.00-21.30. 
I DGI Sydvest krocket-udvalg. 

  
Deltagere: Steen S. Hansen (SH), Christian Jacobsen (CJ), Kim Jensen (KJ), Robert Sørensen (RS), Erik Pallesen (EP), Birgit 
Christensen (BC), Karsten Ladefoged (KL), Tonny Andersen (TA), Frede Rasmussen (FR), Aase Jacobsen (AJ) 
Afbud: TA 
Ordstyrer: EP 
Referent: AJ 
Pkt.nr. Punkt-indhold Referat Ansvarlig 

1 Kommentarer til referat fra klub-
berne? 

Ingen. SH 

2 Akutte punkter til dagsorden Ingen. EP 

3 Godkendelse af dagsorden Godkendt. EP 
4 Siden sidst – runde  FR: SH vi du kigge på hjemmesiden ift pop-up-krocket? Er det ak-

tuelt? 
 
RS: Vi har fået 2 nye medlemmer på Fanø. 
 
SH: Mail fra skole-ol, at vi skal være ved Billund Idrætscenter i 
2024. 
Kontakt fra journalist fra DGI-bladet ”Udspil” vedr. krocket. Hand-
ler om, hvordan det er udbredt i Danmark. Lille artikel i Februar-
udgaven. Han sender udkast. 
 
EP: Der er kommet gang i krolf i Tistrup. 

Alle 



 

Side 2 

5 Økonomi. RS: Der mangler lidt indberetninger fra 2023, men ellers har jeg 
fået balancen pr. december. Overskud på 20.000,- i runde tal. 
15.000 mere end budgetteret. Bl.a. pga. udviklingspuljen på 
10.000 ikke brugt af og kørsel er meget mindre – ingen skriver ret 
meget kørsel på. 
Plan om grafisk fremstilling til Årsmødet. 

RS 

6 Nyt fra Idrætsledelsen.  EP: Ikke meget nyt, idet der ikke er afholdt møde siden sidste 
møde. Konstituerende møde på søndag i Ulfborg. 
Vi må se ift valg af repræsentant til den nye Idrætsledelse. Men 
det er efter min mening bedst, hvis formanden repræsenterer 
krocket indtil videre. På mandag skal der være Hovedbestyrelses-
møde i DGI, hvor de skal drøfte den nye struktur for de små 
idrætter. Så det afventes med spænding. 
Jeg tænker, at ”Aktivitetsudvalg” ikke er retvisende for den nuvæ-
rende Idrætsledelse. I stedet kunne det hedde ”Ledelsen for 
krocket”. 
Desuden tænker jeg, at økonomien bør blive i det nuværende sy-
stem. Ikke administreres af en fælles Idrætsledelse. 

EP / RS 

7 Reglementer gøres færdig til hjem-
mesiden. (Dokumenter vedhæftet) 

AJ opdaterer og sender rundt med referat til godkendelse. SH 

8 Juniorkrocket. CJ: Til kommunemesterskabet i Varde, fik vi kontakt til det politi-
ske niveau (Sandie Eiss Ravn overrakte præmier) for at få gang i 
skolekrocket. Jeg tager kontakt til hende inden længe. 
 
RS: Er junior- og skolekrocket det samme? Og er der en pjece for 
det? Er det bestemt, det SKAL være reduceret banestørrelse? 

CJ 



 

Side 3 

CJ: Ja. Juniorudgaven skal spilles i skolekrocket. Man bestemmer 
selv, om man vil prøve med fuld størrelse.  
KJ: Tror, det er svært for 6. klasse-elever at skyde på fuld stør-
relse. 
SH: Ja der er lavet pjecer. 
Orienteres om til Årsmødet. 

9 Skal vi have noget på hjemmesiden 
– ”Løst og fast fra klubberne” 

EP: Kunne være ting, man ikke kan lægge ind på kalenderen. Fx 
venskabsstævne i krolf (hvor man har krolf i krocket-afd.). 
Jeg forestiller mig, at klubberne sender færdigskrevet PDF-doku-
ment til FR, som lægger det ind på hjemmesiden. 
KL: Jeg tror, det bliver svært at få folk til at kigge derinde. 
CJ: God ide. Tænker, vi skal spørge klubberne til Årsmødet, om de 
tror, det vil blive brugt. 
SH: Tænker, vi bare skal sætte det i gang og vise det til Årsmødet. 
FR: Er der nogen forslag til at lægge ind? 
Torsdags-krocket i Esbjerg, Skole-OL, erfaringer fra skole-krocket 
osv. 
Der åbnes op for, at der kan ”annonceres” for arrangementer, der 
ikke er åbne for alle krocketspillere (fx kommunemesterskaber, 
hvor man skal bo eller spille i kommunen). 

EP 

10 Dato for banesnor-produktion i 
Vorbasse. 

Udsættes. Alle 

11 Forberedelse Sydvest Krocket Års-
møde. 
Dokumenter eftersendes. 

CJ: Har vi noget til Årets Emne? 
SH: Slettes og indsætte punkt til hjemmesiden. 
 
CJ: Udviklingspuljen – hvad med den? 

SH 



 

Side 4 

SH: Vi skal have lavet nogle eksempler/rammer.  
Fx: tilskud til klubarrangement – erhverve nye medlemmer, an-
noncering, søge til instruktører, udstyr, opstart junior/skole-
krocket. Altså udvikling af krocket. Vi kan selv udlevere ting til 
skole-OL. 
RS + SH. Fremlægger under økonomi. 
 
”Invitation” godkendt. 
 
”Klubbens data” godkendt. 
 
”Arbejdsplan” godkendt. 

12 Evt. SH: Dennis har bedt om pris for Årsmøde og Strandstævne. 
Årsmøde: 50,- 
Strandstævne: Står i budgettet. (100,-) 

Alle 

13 Punkter, dato og valg af ordstyrer 
til næste møde. 

Kort online-møde tirsdag den 27. februar kl 19.00. 
Forslag + turneringsfinaler. 
 
Tirsdag den 12. marts kl 18.30 i Esbjerg.  
(SH booker med forbehold). 
Ordstyrer: Formanden. 
Forplejning: CJ 
- Dato for banesnor-produktion i Vorbasse. 
- Skal vi søge om enkeltmands/par i Vejen i 2026? 
- Fællesmøde i Region 2 – Syd. 

EP 

 

 


